
  
 

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ 

သတင္းစာစဥ္
အမွတ္ (၃၀)၊ ေမ ၁၆ ရက္၊ ၂ဝ၁၇

၁

ေမ ၁၂၊ ၂၀၁၇

နိုင္ငံေရးေဆြးေႏြးပြဲ ရလဒ္ႏွင့္အညီ 
တန္းတူေရးႏွင့္ ကိုယ္ပိုင္ျပ႒ာန္းခြင့္ ရရွိေစ 
ေရးအတြက္ ျပည္နယ္မ်ားအားလုံး ကိုယ္ပိုင္ 
ဖြဲ႕စည္းပုံ အေျခခံဥပေဒမ်ား ေရးဆြဲခြင့္ကို 
ယေန႔ေနျပည္ေတာ္တြင္ က်င္းပသည့္ ျပည္ 
ေထာင္စု ၿငိမ္းခ်မ္းေရးေဆြးေႏြးမွု ပူးတြဲ 
ေကာ္မတီ(UPDJC)က သေဘာတူခဲ့သည္။

ယင္းေဆြးေႏြးပြဲတြင္ ပါဝင္သူ ပအုိ႔ဝ္ 
အမ်ဳိးသားအဖြဲ႕ခ်ဳပ္မွ ဗိုလ္မွဴးႀကီးခြန္ဥကၠာ 
က “ျပည္နယ္ဖြ႕ဲစည္းပံုေရးခြင့္ရိွျခင္းက ျပည္ 
နယ္ရဲ႕ကိုယ္ပိုင္ျပ႒ာန္းခြင့္ကို အသိအမွတ္ 
ျပဳ လုိကတ္ာပ”ဲဟု နနံကပ္ိငု္းေဆြးေႏြးမႈအၿပီး 
တြင္ မီဒီယာမ်ားသို႔ ေျပာသည္။

UPDJC ၏ ယေန႔ နံနက္ပိုင္း ေဆြးေႏြး 
ပြဲတြင္ နိုင္ငံေရးက႑ေအာက္ရွိ အမ်ိဳးသား 
တန္းတူေရး၊ ကိုယ္ပိုင္ျပ႒ာန္းခြင့္ အခြင့္ 
အေရး၊ ဖက္ဒရယ္ျပည္ေထာင္စုမူ၊ ပါတီစုံ 
ဒီမိုကေရစီစနစ္က်င့္သုံးေရးစသည့္ အခ်က္ 
၇ ခ်က္ကို ေဆြးေႏြးရာ ဘာသာေရးႏွင့္ 
နိုင္ငံေရး ေရာယွက္သည့္ ကိစၥတစ္ခုမွလြဲ၍ 

က်န္ေခါင္းစဥ္မ်ားကို အတည္ျပဳနိုင္ခဲ့သျဖင့္ 
ျပည္ေထာင္စု ၿငိမ္းခ်မ္းေရးညီလာခံသို႔ 
ဆက္လက္တင္ျပသြားမည္ဟု သိရသည္။

သို႔ေသာ္ ျပည္နယ္ဖြဲ႕စည္းပုံ အေျခခံ 
ဥပေဒကို က်င့္သုံးေဆာင္ရြက္ရာတြင္ ျပည္ 
ေထာင္စုအဆင့္ဖြဲ႕စည္းပုံႏွင့္ ဆန႔္က်င္ကြဲလြဲ 
၍ မရဘဲ အျငင္းပြားဖြယ္ကိစၥရပ္မ်ားရွိပါက 
ျပည္ေထာင္စုအဆင့္ ဖြဲ႕စည္းပုံႏွင့္ အာဏာ 
ပိုင္တို႔၏ အဆုံးအျဖတ္ေအာက္တြင္ ရွိရမည္ 
ဟု သေဘာတူခဲ့ရေၾကာင္း ပအို႔ဝ္အမ်ဳိးသား 
အဖြဲ႕ခ်ဳပ္ထံမွ သိရသည္။

ျပည္နယ္ဖြဲ႕စည္းပုံက ခန႔္အပ္သည့္ 
ျပည္နယ္အစိုးရ၊ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၊ ျပည္ 
နယ္တရား႐ုံးမ်ားကို ဖြဲ႔စည္းပုံနဲ႔အညီ က်င့္ 
သုံးႏိုင္ၿပီး ဥပေဒအရ ေပးအပ္ထားသည့္ 

ျပည္နယ္တြင္း လုပ္ပိုင္ခြင့္အာဏာမ်ားကို 
ျပည္ေထာင္စုအဆင့္က စြက္ဖက္၍ မရနိုင္ 
ေၾကာင္း သိရသည္။

“ကြၽန္ေတာ္တို႔က ရွမ္းျပည္နယ္အစုိးရ 
ကို သစ္ပင္ေတြျပန္စိုက္ပါလားလို႔ ေျပာ 
ေတာ့မရဘူး။ ျပည္ေထာင္စုအဆင့္ သစ္ 
ေတာဝန္ႀကီးကိုေမးရဦးမယ္တဲ့။ အဲလုိမရွင္း 
လင္းရင္ တိုင္းျပည္မတိုးတက္ေတာ့ဘူး။ 
ျပည္နယ္ရဲ႕လုပ္ပိုင္ခြင့္ ရွင္းရွင္းလင္းလင္း 
ျဖစ္သြားရင္ အဲဒါကို ျပည္ေထာင္စုက ျပန္ 
႐ုပ္သိမ္းလို႔မရေတာ့ဘူး”ဟု ဗိုလ္မွဴးႀကီး ခြန္ 
ဥကၠာက ေျပာသည္။

ကိုယ္ပိုင္ျပ႒ာန္းခြင့္ကိစၥ ေဆြးေႏြးရာ 
တြင္ “ခြဲမထြက္ရ”ဆိုသည့္ စာသားကို တပ္ 
မေတာ္က ထည့္ခုိင္းေၾကာင္း၊ ခြဲမထြက္ရ 
ဆိုျခင္းသည္ ျပည္ေထာင္စု မၿပိဳကြဲေရးႏွင့္ 
အဓိပၸာယ္တူေၾကာင္း၊ တပ္မေတာ္က ဒို႔ 
တာဝန္အေရး ၃ ပါးကုိ ေစာင့္ေရွာက္ခ်င္သည့္ 
သေဘာထားမ်ဳိးရွိေၾကာင္းလည္း UPDJC  
အစည္းအေဝး တက္ေရာက္ခဲ့သူမ်ားက 
ေျပာသည္။
ကုိးကား- ဧရာဝတီ https://burma.irrawaddy.com

တိုင္းႏွင့္ျပည္နယ္မ်ား ကိုယ္ပိုင္အေျခခံဥပေဒေရးဆြဲခြင့္ UPDJC သေဘာတူ

ကရင္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ ႔ႏွင့္ The Asia Foundation တို႔ ပူးေပါင္းက်င္းပေသာ “ကရင္ျပည္နယ္ 
ျပဳျပင္ေျပာင္းလဲမႈဆိုင္ရာ ဦးစားေပးက႑မ်ားႏွင့္ ဘတ္ဂ်က္ဆိုင္ရာလုပ္ငန္း အစည္းအေဝး”ကိုု ျပည္
နယ္အစိုးရ႐ံုးအစည္းအေဝးခန္းမတြင္ က်င္းပေနစဥ္။ ၎အစည္းအေဝးသို႔ ကရင္ျပည္နယ္ အစိုးရ 
အဖြဲ ႔ဝန္ႀကီးမ်ားႏွင့္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ေရးရာေကာ္မတီဥကၠ႒မ်ား တက္ေရာက္ခ့ဲၾကပါသည္။ 
(ကုုိးကား - Kayin State Hluttaw Facebook Page) 

သတင္းဓာတ္ပံုု EMReF မွျပဳစုေသာ ''၂၀၁၀-၂၀၁၅ 
ျမန္မာႏုိင္ငံ တုိင္းေဒသႀကီး၊ ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္မ်ား စြမ္းေဆာင္ရည္
ေလ့လာသုံးသပ္မႈအစီရင္ခံစာ"" 
PDF ဖိုင္ကို အဂၤလိပ္၊ ျမန္မာ 
ႏွစ္ဘာသာျဖင့္ www.mypilar.org 
en/publication/performance- 
analysis-state-and-region-
hluttaws-local-legislatures-
myanmar-2010-2015 တြင္ 
ရယူႏုိင္ပါသည္။



  

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၃၀)

www.emref.org www.facebook.com/emrmyanmar

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး 

လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ

သတင္းစာစဥ္

စုစည္းတင္ျပသူ

ပညာအလင္းပြင့္

ျမန္မာသုေတသန ေဖာင္ေဒးရွင္း

ဆက္သြယ္ရန္

၀၉-၂၆၁၆၅၄၀၄၅

၂

သတင္းဓာတ္ပံုု

သတင္းတိုု

 ဒုတိယအႀကိမ္ ကယားျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ အေရးအေပၚအစည္းအေဝး(၁/၂၀၁၇) 
ကိုု ေမလ ၃ ရက္ေန႔တြင္ က်င္းပခဲ့သည္။ 
အစည္းအေဝးတြင္ တိုုင္စာပစ္စာေလ့လာ
ဆန္းစစ္ေရးအဖြဲ႔၊ အဖြဲ ႔ဝင္ ၂ ဦး ထပ္မံဖြဲ ႔စည္း 
တာဝန္ေပးအပ္ခဲ့ေၾကာင္းသိရသည္။ 
(ကုုိးကား - ကယားျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ Facebook 

Page)

 ပဲခူးတုုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုုယ္စား
လွယ္ ဦးေဇာ္လင္းထိုက္ (သဲကုုန္းမဲဆႏၵနယ္ 
-၂)သည္  ေမလ ၁၁ ရက္ေန႔တြင္ ျပည္ 
တကၠသိုလ္၌က်င္းပျပဳလုပ္ခဲ့သည္ ျပည္ 
ၿမိဳ႕နယ္အတြင္း တကၠသုိလ္(၃)ခုမွ ပါေမာကၡ၊ 
ဒုတိယပါမာကၡ ဆရာႀကီးမ်ားက ရွင္းလင္း 
တင္ျပသည့္ အမ်ိဳးသားပညာေရး မဟာ 
ဗ်ဴဟာ စီမံကိန္းနွင့္ကိုက္ညီမည့္ Action 
plan မ်ား ရွင္းလင္းတင္ျပပြဲကိုု တက္ေရာက္ 
ခဲ့ပါသည္။
(ကုိးကား - Bago Region Hluttaw Facebook Page) 

ေမလ ၉ ရက္၊ ၂၀၁၇

ေမလ ၉  ရက္ေန႔တြင္ မြန္ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ ဘ႑ာေရး၊ စီမံကိန္းႏွင့္ စီးပြား 
ေရးဆုိင္ရာကိစၥရပ္မ်ား ေလ့လာသံုးသပ္ေရး 
ေကာ္မတီမွ မြန္ျပည္နယ္၊ ေမာ္လၿမိဳင္ၿမိဳ႕၊ 
ဖက္တန္းရပ္ကြက္၊ Southern Myanmar 
ေဘာလံုးကြင္းတြင္ ဟိုတယ္လုပ္ငန္း 
အေကာင္အထည္ေဖာ္ ေဆာင္ရြက္ေနမႈ 
အား ကြင္းဆင္းစစ္ေဆးခဲ့ပါသည္။ အဆိုပါ 
ကြင္းဆင္းမႈတြင္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
ဘ႑ာေရး၊ စီမံကိန္းႏွင့္စီးပြားေရးဆိုင္ရာ 
ကိစၥရပ္မ်ား ေလ့လာသံုးသပ္ေရးေကာ္မတီ 
(၈)ဦးႏွင့္အတူ   ျပည္နယ္အေထြေထြအုပ္ခ်ဳပ္ 
ေရးဦးစီးဌာန၊  ျပည္နယ္စည္ပင္သာယာေရး 
အဖြဲ႕၊ ျပည္နယ္ ဟိုတယ္ႏွင့္ခရီးသြားၫႊန္ 
ၾကားမႈဦးစီးဌာန၊ ျပည္နယ္အားကစားႏွင့္ 
ကာယပညာဦးစီးဌာနတို႔မွ အရာရွိမ်ား၊ 
Southern Myanmar F.C ေဘာလံုးကြင္းမွ 

တာဝန္ခံမ်ား ပါဝင္ေတြ ႔ဆံုေဆြးေႏြးခဲ့ရာ 
ေဆြးေႏြးမႈတြင္ Southern Myanmar 
ေဘာလံုးကြင္း၊ ဟုိတယ္လုပ္ငန္း အေကာင္ 
အထည္ေဖာ္မႈအား ေဆြးေႏြးျခင္း၊ စစ္ေဆး 
ၾကည့္႐ႈျခင္း၊ ဟုိတယ္ေဆာက္လုပ္မႈအေဆာက္ 
အဦအေရအတြက္၊  အခန္းအေရအတြက္
စာရင္းျပဳစုေပးရန္ႏွင့္ Southern Myanmar 
အသင္းမွ ဝင္ေငြရရွိမႈအေျခအေနမ်ားအား 
သိလိုေၾကာင္း ေဆြးေႏြးေဆာင္ရြက္ခဲ့ပါ 
သည္။ (ကုုိးကား - www.monhluttaw.com)

မြန္လႊတ္ေတာ္ ဘ႑ာေရး၊ စီမံကိန္းႏွင့္

စီးပြားေရးေကာ္မတီ ကြင္းဆင္းေဆာင္ရြက္

ကခ်င္ျပည္နယ္ စည္ပင္သာယာေရး 
ဥပေဒျပင္ဆင္မည့္ မူၾကမ္းစည္းအေဝး 
ကိုု ေမလ ၅ ရက္ေန႔တြင္  က်င္းပခဲ့ရာ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ဥပေဒၾကမ္းေကာ္
မတီအဖြဲ ႔ဝင္မ်ားႏွင့္ ဌာနဆိုင္ရာတာဝန္ 
ရွိသူမ်ား  တက္ေရာက္ခဲ့သည္။  
(ကုုိးကား - ဦးေက်ာ္ေက်ာ္ဝင္း Facebook 
Page)



  

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အမွတ္ (၃၀)

၃

ေမ ၁၀၊ ၂၀၁၇

ေမာ္လၿမိဳင္ၿမိဳ႕တြင္ ေနထုိင္ၾကသည့္ 
ျပည္သူမ်ားႏွင့္ တစ္ႏွစ္လွ်င္ ၄ ႀကိမ္ ေတြ႔ 
ဆုံသြားၿပီး ျပည္သူမ်ားႏွင့္ ပူးေပါင္းေဆာင္ 
ရြက္ရန္ သေဘာတူညီခ်က္မ်ားလည္း ရယူ 
သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း မြန္ျပည္နယ္ဝန္ႀကီး 
ခ်ဳပ္ ေဒါက္တာေအးဇံက ေျပာၾကားသည္။

ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္က “ကြၽန္ေတာ္ လူထုနဲ႔ 
ပထမဆုံးအႀကိမ္ေတြ႕တာျဖစ္သလို ေနာက္ 
ဆိုရင္လည္း မၾကာခဏ ဒုတိယအႀကိမ္ 
တတိယအႀကိမ္ ေမာ္လၿမဳိင္မွာ ရွိေနတဲ့ 
ျပည္သူေတြအားလုံးနဲ႔ တစ္ႏွစ္မွာ ၄ ခါ 
ေလာက္ေတြ႕ၿပီးေတာ့ သေဘာတူညီခ်က္ 
ယူမယ္” ဟု ေျပာသည္။

ျပည္သူမ်ားႏွင့္ေတြ ႔ဆုံ၍ သေဘာတူညီ 
ခ်က္မ်ားရယူၿပီး ေမာ္လၿမိဳင္ၿမိဳ႕ႏွင့္ မြန္ျပည္ 
နယ္ ဂုဏ္သိကၡာမ်ားကို အေကာင္အထည္ 

ေဖာ္ေဆာင္ရြက္ႏုိင္ရန္ ၿမိဳ႕သူၿမိဳ႕သားမ်ား
အားလုံးႏွင့္အတူ ပူးေပါင္းေဆာင္ရြက္သြား 
ၾကမည္ျဖစ္ေၾကာင္း ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ကဆုိသည္။

“ေတြ႕ဆုံပြဲလုပ္တာကို ကြၽန္ေတာ္တုိ႔ 
သေဘာက်ပါတယ္။ ဒါေပမယ့္ ရွင္းရွင္းလင္း 
လင္းသိေစခ်င္တာက သူ႔အေနနဲ႔ ျပည္သူ 
ဘာကိုသိေစခ်င္တာလဲ။ သူသဲသဲကြဲကြဲသိဖို႔ 
လုိတယ္။ လူေတြနဲ႔ေတြ ႔႐ုံပဲလား။ ေတြ ႔ၿပီး 
ေတာ့ သူေျပာခ်င္တာေျပာ႐ုံပဲလား။ အဲဒါ 
ဆိုရင္ ဒီေန႔လိုပုံစံမ်ဳိးျဖစ္သြားလိမ့္မယ္”ဟု 
ေမာ္လၿမဳိင္ၿမဳိ႕ခံ လုပ္ငန္းရွင္တစ္ဦးျဖစ္သူ 
ဦးေမာင္ေမာင္ေဇာ္ထြန္းက ေျပာသည္။

ျပည္နယ္ကို  ဖြံ႕ၿဖိဳးတုိးတက္ေစခ်င္သည့္ 
ဆႏၵမ်ားရွိပါက ေတြ႕ဆုံပြဲတြင္ ေခါင္းစဥ္ 
တစ္ခုကိုတည္ၿပီး ယင္းေခါင္းစဥ္ႏွင့္ ပတ္ 
သက္ေနေသာသူမ်ားကိုဖိတ္ေခၚ၍ လုံ 
ေလာက္သည့္ အခ်ိန္အတုိင္းအတာတစ္ခု 
ေဆြးေႏြးမည္ဆိုပါက ေကာင္းသည့္ရလဒ္ 

တစ္ခု ထြက္ေပၚလာႏုိင္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
၎က ဆိုသည္။

မြန္ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ ေဒါက္တာေအးဇံ 
ႏွင့္ ေမာ္လၿမိဳင္ျပည္သူလူထုမ်ားေတြ ႔ဆုံပြဲ 
ကို ေမလ ၇ ရက္ နံနက္ ၁၀ နာရီ တြင္ မြန္ 
ျပည္နယ္၊ ေမာ္လၿမိဳင္ၿမဳိ႕၊ ျပည္နယ္ခန္းမ၌ 
က်င္းပခဲ့ၿပီး အလားတူပင္ ေခ်ာင္းဆုံၿမိဳ႕နယ္၊ 
က်ဳိက္မေရာၿမိဳ႕နယ္ႏွင့္ သံျဖဴဇရပ္ၿမိဳ႕နယ္ 
တြင္လည္း လူထုေတြ႔ဆံုပြမဲ်ားျပဳလုပ္ခ့ဲသည္။

သုိ႔ရာတြင္ ေဒါက္တာေအးဇံသည္ 
ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္စျဖစ္စဥ္ကာလ လြန္ခဲ့သည့္ မတ္ 
လ ၇ ေန႔က ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ ႔လုပ္ငန္း
ဆိုင္ရာမ်ားနွင့္ပတ္သက္ၿပီး သတင္းမီဒီယာ 
မ်ားအား တစ္ပတ္တစ္ႀကိမ္ ပံုမွန္ေတြ ႔ဆုံရွင္း 
လင္းသြားမည္ဟု ေျပာၾကားခဲ့ၿပီးေနာက္ 
ယေန႔အထိတစ္ႀကိမ္မွမေတြ႔ျဖစ္ေသးေပ။
(ကုိးကား-မြန္သတင္းေအဂ်င္စီ http://burmese.

bnionline.net/)

ေမ ၁၃၊ ၂၀၁၇

အေထြေထြအုပ္ခ်ဳပ္ေရးဦးစီးဌာနမွ ဝန္ 
ထမ္း ၃၇၂ ဦးကို တုိင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္ 
နယ္ လႊတ္ေတာ္႐ုံးဝန္ထမ္းမ်ားအျဖစ္ ေျပာင္း 
ေရႊ႕ခန္႔ထားခဲ့သည္။

ျပည္ေထာင္စုအစုိးရအဖြဲ ႔ ခြင့္ျပဳခ်က္အရ  
ျပည္ေထာင္စုလႊတ္ေတာ္႐ံုးက ေမ၊ ၉ ရက္ 
ရက္စြဲျဖင့္ ၫႊန္ၾကားခ်က္ထုတ္ျပန္ခဲ့သည္။

လႊတ္ေတာ္႐ံုးမ်ားရွိ လစ္လပ္ေနေသာ 
လစာႏႈန္းထားတူ ရာထူးေနရာမ်ားသို႔ 
ေျပာင္းေရႊ႕သည့္ အေထြေထြအုပ္ခ်ဳပ္ေရး 
ဦးစီးဌာနမွ ဝန္ထမ္းမ်ားသည္ တာဝန္ 
ဝတၱရားမ်ား စတင္ထမ္းေဆာင္သည့္ေန႔က 
စ၍ ေျပာင္းေရႊ႕ခန္႔ထားေၾကာင္း ျပည္ 
ေထာင္စုလႊတ္ေတာ္႐ံုး၏ ၫႊန္ၾကားစာတြင္ 
ေဖာ္ျပထားသည္။

လႊတ္ေတာ္က သီးျခားရပ္တည္ရန္ ဝန္ 

ထမ္းအသစ္မေခၚယူဘဲ ကာယကံရွင္ဝန္ထမ္း 
မ်ား၏သေဘာထားကို ေမးျမန္းကာ ေရႊ႕ 
ေျပာင္းျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ေထြအုပ္မွ အရာရွိ 
တစ္ဦးက ေျပာသည္။

လႊတ္ေတာ္တြင္ တာဝန္ထမ္းေဆာင္ေန 
ဆဲ အေထြေထြအုပ္ခ်ဳပ္ေရးဦးစီးဌာန ဝန္ 
ထမ္းမ်ား အၿပီးသတ္ေျပာင္းေရႊ႕လာျခင္း 
သည္ လႊတ္ေတာ္ဆုိင္ရာ ႐ံုးလုပ္ငန္းမ်ား 
ယခင္ထက္ ပိုမိုေကာင္းမြန္လာႏိုင္ေၾကာင္း 
ႏုိင္ငံေရးေလ့လာသူမ်ားႏွင့္ လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ားက သံုးသပ္သည္။

‘‘ျပည္သူ႔လႊတ္ေတာ္တုိ႔၊ ျပည္ေထာင္စု 
လႊတ္ေတာ္တို႔မွာ ကုိယ့္ဝန္ထမ္းနဲ႔ကုိယ္ ရွိ 
တယ္။ တိုင္းလႊတ္ေတာ္က ေထြအုပ္ဝန္ထမ္း 
ေခၚခန္႔ရတဲ့အခါမွာ ၿပီးခဲ့တဲ့ကာလတုန္းက 
ဆုိရင္ လႊတ္ေတာ္နဲ႔က်င့္သားရသြားတ့ဲအခ်ိန္ 
မွာ တျခားသူနဲ႔လဲသြားတာမ်ဳိးေတြရိွေတာ့၊ 
ပံုမွန္လုပ္ထံုးလုပ္နည္း နည္းနာေတြ မသိၾက 

ေတာ့ အစကေန ျပန္ၿပီးသင္ျပေနရတာမ်ဳိး 
ေတြရွိခဲ့တယ္။ အခုလိုဆုိေတာ့ လုပ္ငန္းပိုင္း 
ဆုိင္ရာ ပိုေခ်ာေမြ႕သြားတယ္။ ပိုေကာင္း 
သြားတယ္’’ဟု ကြမ္းၿခံကုန္းၿမိဳ႕နယ္ ျပည္သူ႔ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးစိုးသူရထြန္း 
က ေျပာသည္။

‘‘လႊတ္ေတာ္အေနနဲ႔ သူ႔လူ သူ႔ဝန္ထမ္းနဲ႔ 
Run မွ Professional ပိုျဖစ္လာမွာ။ 
ကြၽန္ေတာ့္အျမင္ လႊတ္ေတာ္မွာရွိတဲ့ ေထြ 
အုပ္ ဝန္ထမ္းေတြက အေတာ္အဆင္ေျပပါ 
တယ္။ ဒါေပမဲ့ အေရးရယ္အေၾကာင္းရယ္ဆုိ 
သစၥာေစာင့္သိမႈက ျပႆနာရွိမယ္ထင္ 
တယ္။ သူတုိ႔ရဲ႕ တကယ္တာဝန္ခံရမွာ 
လႊတ္ေတာ္မဟုတ္ဘဲ ေထြအုပ္ဆိုရင္ အေရး 
အေၾကာင္းဆို ျပႆနာရွိႏိုင္တယ္’’ဟု 
တေကာင္းႏုိင္ငံေရးေလ့လာမႈအဖြဲ႕မွ ဦးရဲမ်ဳိး 
ဟိန္းက သံုးသပ္ေျပာၾကားသည္။ 
(ကိုးကား- 7daydaily - http://www.7daydaily.com)

ျပည္သူမ်ားႏွင့္ တစ္ႏွစ္ ၄ ႀကိမ္ ေတြ ႔ဆုံမည္ဟု မြန္ျပည္နယ္ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ေျပာ

ေထြအုပ္ဝန္ထမ္း ၃၇၀ ေက်ာ္ကို တုိင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္႐ံုးမ်ားသို႔ ေျပာင္းေရႊ႕


